
27.2.2023 valtuuston kokous 

Toive ja aloite koulujen luistelukenttien jäädyttämisestä ja aiheeseen liittyvästä tiedottami-

sesta 

Kuntalaisten keskuudessa on ollut vilkasta keskustelua siitä, milloin Ruskolla jäädytetään luistelu-

jäitä ja miksi niitä ei ole tänä talvena jäädytetty. Vahdolla asiasta on tämänkin talven aikana huo-

lehtinut upeasti Laitapuolen kulkijoiden vapaaehtoisjoukko silloin, kun se on ollut säiden puolesta 

mahdollista. Raisiossa ja Turussa on jäädytetty jäitä talven aikana, mm. hiihtolomalle. Tämä on he-

rättänyt kysymyksiä, miksi edes Ruskon koulujen yhteydessä ei ole luistelumahdollisuutta. Sosiaa-

lisessa mediassa on spekuloitu mm. budjettisyillä, jotka eivät kuitenkaan saadun tiedon mukaan 

ole syy vaan pakkaskausien lyhyys.  

Toivomme, että Ruskon kunnassa pyritään nyt herkkäliikkeisesti jäädyttämään luistelumahdolli-

suus edes koulujen lähistölle, jos tai kun pakkanen vain sen mahdollistaa – edes lyhytaikaisesti, 

sillä tällä korkeudella on valitettavasti todennäköistä, että pakkaskaudet eivät ole pitkiä. Tämä on 

tärkeää, jotta eri taustoista tulevilla lapsilla olisi mahdollisuus tasavertaisesti oppia perustaito.  

Esitämme, että kunta tiedottaa asiasta aktiivisesti: myös siitä, onko jäitä tulossa vai ei, ja kertoo 

syistä, miksi jäätä ei Ruskolla ole. Reilu tiedottaminen auttaa kuntalaisten ennakointia sekä vähen-

tää spekuloinnin tarvetta ja harmistusta. 
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